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Koľaje do bratislavskej Petržalky budú, pretože musia byť. Povedal to kandidát na primátora hlavného
mesta SR Milan Ftáčnik pri predstavovaní svojho volebného programu na novembrové komunálne voľby.
Reagoval tak na otázku, či najväčšia bratislavská mestská časť potrebuje koľajovú dopravu. Niektorí sa
totiž vyjadrili, že plánovaná električka do Petržalky by mestskú časť ukrižovala. Ftáčnik sa pri svojich
tvrdeniach opiera aj o rôzne prognózy a prepočty vývoja dopravy. Z nich podľa neho vyplýva, že ak sa s
dopravou do roku 2020 nič neurobí, odhadovaný nárast počtu áut o tretinu spôsobí kolaps dopravy na
bratislavských mostoch. Nosný dopravný systém je jednou z navrhovaných zmien vo Ftáčnikovom volebnom
programe s názvom DOM, teda Dialóg – Otvorenosť – Moderné riešenia.
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